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Den 11. januar kl. 17:00-19.30 – virtuelt møde 

 

 

HUSK- at melde afbud til Dorte eller undertegnede, hvis I er forhindret i at 

deltage. 
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Protokol  

 Forældrerepræsentanter:  
Gitte Frederiksen Vahl, Stine Fjendbo Galili, Nada Hawa, Pia Bang Ber-
tram, Anja Kvols, Liza Frank Bøge og Dorthe Kjer Voelmann 
Suppleanter: Katrine Hegner Stærmose og Katrine Minke Mikkelsen 
 
Medarbejderrepræsentanter:  
Lene Kjærgaard, Jana Løbner, Jesper Jørgensen og Dan Høibjerg Jen-
sen 
 
Ledelsesrepræsentanter: 
Dorte Jensen, Stine Tegen og Christian Wibe Nielsen (ref.)  
 
Elevrepræsentanter: 
Sara Eriksen Habassi 9.a og Rubina Runaga 9.a   

  

Godkendelse af  

referat fra sidste 

bestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 8. dec 

 

 

Punkter til dagsorden 

 

1. Elevrådet 

 

 

Orienteringspunkt (Sara og Rubina)  

- opstart af elevrådet 

Sara: Det gik fint med projektopgaven og fremlæggelse 

Dan supplerer; Det er gået godt. 

 Sara: Men det begynder at være lidt træls når vi ikke har fællesska-

ber. Vi har ikke haft elevrådsmøde online 

 

2. Principper  Drøftelsespunkt (Gitte) 

- læs bilag som er andet udkast til skolens princip om ”Principper for 

brugen af teknologi og Chromebooks – Viby skole” 

- endelig godkendelse af princippet 

Princippet er godkendt. DJ sætter i værk. 

 



   

   

     

Viby Skole 

www.viby-skole.dk 

 

 

 

 

 

 

 

3. Trafik 

 

Orienteringspunkt (Katrine)  

- sidste aftaler omkring kampagne uge 5 ”Den sureste uge” 

Der er indkøbt halsedisser og taskeovertræk. Har fået bevilliget kr 

35.000,- 

 

4. Kommende  

møder 

Drøftelsespunkt (Gitte) 

- hvordan får vi afviklet kommende bestyrelsesmøder på tilfredsstil-

lende vis 

Gitte: Det bliver let spild af tid, når der ikke kommer flere forældre-

rep. til SB møderne. Skal vi have en anderledes mødeform? 

Lidt tidligere mødeindkaldelse vil være fint i forhold til min tilrette-

læggelse af mine tjenesteplaner. 

 

Suppleanter er ikke en skal-ting, men en kan-ting. 

 

Gitte: Hvornår er det bedst at starte mødet kl. 17.00 eller 19.00? 

  

Dette drøftes. Der er enighed om at mødet skal starte kl. 17.00 

 

Gitte: Dagsorden kommer altid ud senest en uge før. Dagsordensfor-

slag skal senest være indkommet ti dage forinden. 

 

5. Dialogmøde Orienteringspunkt (Katrine Stærmose)  

- fremlæggelse fra dialogmøde med Thomas Medom 15. december 

Liza. Det handlede om bæredygtighed og miljø-tiltag. Og at bruge 

specialpædagogiskprincipper i almen-delen. Spændende at høre om 

NEST-principper anvendt også overfor ADHD-børn 

ST. Det var rigtig spændende. Der er dialogmøde hvert halve år. 

Anja. Rådmanden talte for at skolerne skulle ’sættes fri’. Også en op-

mærksomhed på at drøfte hvilke værdier vi er formet af. 

Gitte: Vi skal have disse drøftelser med til kommende BS-møder 

 

Ekstrapunkt: ST. Der er ikke noget SFO-råd i år, men der er sparring 

http://www.viby-skole.dk/
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med en forældre som er interesseret. 

Drøftelse. 

Stine laver opsamling og rundsender. 

6. Orientering  

    fra ledelsen 

Orienteringspunkt (ledelsen) 

Der laves fjernundervisning for alle almenelever. Måske kommer de 

små elever relativt hurtigt tilbage. 0. – 4. bliver undervist fra 08.00 – 

11.30. Det er gået rigtig godt. Måske skal der skrues lidt op for 3. – 4. 

kl. Der kommer mellem 10 og 15 til nødundervisning. Lærerne er me-

get opmærksomme på udsatte elever. 

Vi har haft en 40 års jubilar på Viby Skole. Hun modtager Dronningens 

fortjenstmedalje. 

Vores skolesekretær går af til efterløn i denne uge. 

 

DJ: Vi driver skole efter nødbekendtgørelsen. HD og de øvrige prakti-

ske fag er stadig ude indtil videre. I idræt er der nogle tind, derstadig 

kan lade sig gøre 

 

 

7. Evt Dorthe vil gerne profilere specialklasserne som repræsentant for disse 

 

8. Næste møde 

 

 

Kommende punkter 

 

http://www.viby-skole.dk/

